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Hogyan dönti el, milyen lakástextilt, függönyt választ a lakásába? 
A lakás berendezésének megalkotásakor nagyon ügyelek a színek harmóniájára, képes 

vagyok hónapokig vadászni az elképzelésemnek megfelelő textíliák után. Igyekszem az 

egyes helyiségeknek valamilyen sajátos hangulatot adni. Fontos, hogy az anyagok jó 

minőségűek legyenek, és izgalmasnak találom, ha egy anyag nemcsak a színében, hanem 

a mintájában, textúrájában is ad valami különlegeset.  

Miért áll közel Önhöz a Gardénia? 
A Gardénia megújulásának nagyon örültem. Vásárlásaim során mindig keresem a magyar 

termékeket. Jó, hogy ez a patinás, ismert magyar márka nem esett áldozatul a piaci 

átalakulásnak. Sőt, ezentúl a legváltozatosabb, a függönydivat európai trendjeinek 

megfelelő kollekciókkal jelentkezik évente kétszer. 

 
Mi fogta meg a Gardénia új kollekciójában? 
Szeretem a lágy, finom színeket, szeretem az ősz meleg árnyalatait. A Gardénia őszi 

kollekciójában túlsúlyban vannak a pasztellek, és rengeteg féle barnás árnyalat. A 

különféle minták és anyagfajták sokféle érdekes kombinációra adnak lehetőséget. Végül 

nagyon fontosnak tartom, hogy a Gardénia elérhető áron nagyon jó minőségű anyagokat 

kínál, így a minőség nem luxus többé ezen a téren.  


